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Obavjestavam Vas da ce na osnovu clana 187 Poslovnika Skup^ine Crne Gore,

pitanje predsjedniku Vlade Crne Gore Milojku Spajicu, na Cetvrtoj - posebnoj

sjednici Dmgog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2024. godini, zakazane za

godine, postaviti ovlasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske

parlije socijalista, poslanik dr Jevto Erakovic.

22.11.2024.

PREDSJEDNIK KLUBA POSLANIKA

y Andrija Nijcolic

'/
/

B



Demokratsko

Partija
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SKUPSTINA CRNE GORE

Predsjedniku

Na osnovu clana 187 Poslovnika Skupsline Crne Gore, u imc Kluba poslanika

Demokralske partije socijalista, predsjedniku Vlade Crne Gore, Milojku Spajicu,

postavljam sljedece pitanje:

Premijeru SpajicUy

Ne take davno, Vladu ciji ste premijer nazvali ste "najstabilnijom

nogorskom vladom ikad". Medutim, lokalni izbori u Podgorici, Kotoru i Budvi

svjedoce o ozbiljnom padu povjerenja gradana i u Vasu stranku, all i u partije

skupstinske vecine. Zasto Vam gradani vise ne vjeruju? Hocete li, zbog ociglednog

gubitka politickog Icgitimiteta, podnijeti ostavku i vratiti mandat gradjanima?

cr

Obrazlozenje cu dati na sjednici Skupstine.

Odgovor trazim i u pisanoj formi.

POSLANIK

dr Jevto Erakovic
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Klub poslanika Demokratske partije socijalista

Poslanik, g-din Jevto Erakovic

POSLANICKO PITANJE

Premijeru Spajicu,

Ne tako davno, Vladu ciji ste premijer nazvali ste „najstabiinijom

crnogorskom vladom ikad". Medutim, lokalni izbori u Podgorici, Kotoru i

Budvi svjedoce o ozbiljnom padu povjerenja gradana i u Vasu stranku, ali

i u partije skupstinske vecine. Zasto vam gradani vise ne vjeruju? Hocete

li, zbog ociglednog gubitka politickog legitimiteta, podnijeti ostavku i

vratiti mandat gradanima?

Obrazlozenje cu dati na sjednici Skupstine.

Odgovor trazim i u pisanoj formi.



ODGOVOR

Postovani poslanice,

Zahvaljujem na pitanju. Evidentiram Vasu i zelju Vaseg politickog subjekta

za vanrednim parlamentarnim izborima, ali je iz vise razloga ne

razumijem.

Dakako, podsjecam Vas da je ovo pitanje u Crnoj Gori uredeno zakonom

koje kao intelektualac i poslanik odlicno razumijete, te Vas svakako

svjestan motiva za postavijanje ovakvog pitanja i necu poducavati

zakonskim propisima.

A kao kratak podsjetnik onima cije pamcenje u proslost seze samo do

pozeljne mjere, vanredni Parlamentarni izbori 2023. godine rezuitat su

neuspjelog pokusaja Vaseg politickog subjekta da na tememljima

neprincipijelne koalicije sa URA-om formira 43. Vladu.

Ipak, vazno je istaci da su vanredni Parlamentarni izbori u Crnoj Gori

odrzani 11. juna 2023. godine nakon cega je glasovima 46 poslanika

izabrana 44. Vlada Crne Gore. Dodatno, podrska Vladi ojacana je 23. jula

2024. godine dvotrecinskom podrskom poslanika i poslanica 28. saziva

Skupstine Crne Gore. Ako to nije najveca podrska jednoj Vladi ikada, onda

ja nijesam rekao istinu. No, cinjenice govore u prilog mojoj tezi.

Sada (gle cuda!] prema Vasem misljenju, ako sam dobro razumio pitanje,

potrebno bi bilo da kao predsjednik Vlade podnesem ostavku zbog

djelimicno nezadovoljavajucih rezultata pojedinih konstituenta izvrsne

vlasti na izborima u tri crnogorske opstine.

Ako cemo se drzati iste logike, ne sjecam se, uvazeni poslanice, da je zbog

gubitka izvrsne vlasti 30. avgusta 2020. godine ikome iz DPS-a palo na

pamet da preispita povjerenje na lokalnom nivou.

Svakako, obzirom na epilog poslednjih lokalnih izbora (na kojima vam

cestitam, kao sto cestitam i svim ostalim ucesnicima] ostaje nejasno sta su



to vasi motivi za novim vanrednim parlainentarnim izborima. I zasto

mislite da bi oni eventualno promijenili nesto u korist DPS-a?

Uvazeni poslanice,

)asna je Vasa zelja za povratkom na vlast, all za to je potrebno innogo vise

od soiidnog izbornog rezultata na lokalnom nivou. Rekao bih da je dosao

odsudni trenutak da se Vi i Vase kolege zapitate gdje ne stima i zasto je

nakon napora koje ulazete prethodne cetiri godine Vas povratak sve

neizvjesniji.

Na kraju, bez namjere da ulazim u politikanstvo jer se plasim da ovaj

dijalog moze otici u tom pravcu pozivam Vas da svoje nesporne kapacitete

u narednom periodu usmjerimo na ostvarenje cilja kome smo zajednicki

posveceni -integraciji Crne Gore u Evropsku uniju.

Skretanje sa ovog puta, bio bi eklatantan primjer stavljanja licnih i

partijskih interesa ispred interesa Crne Gore,

juce sam, poznato Vam je, predstavio platformu pod nazivom „Barometar

26" koja predstavija pruzenu ruku svima, da do 2026. godine bez djecjeg

nadgornjavanja „ko je jaci" odgovorimo na ocekivanje vecinske i

gradanske Crne Gore.

U tome vidim nasu punu pojedinacnu i zajednicku politicku odgovornost

- a odgovor gradana ce, bez obzira sta odlucite, neminovno usljediti.

S postovanjem,

Spajic


